
Protokół Nr 122/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 13 września 2010 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward Rozmus zgodnie z 
załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. 
Elżbieta  Bieniek,  Dyrektor  Zespołu Opieki Zdrowotnej  – p.  Anna Osłowska,  Wicedyrektor 
Zespołu Opieki Zdrowotnej – p. Maciej  Glinka, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie – p. Barbara Zabiełło, Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej – p. Jan 
Żeszko,  Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  –  p.  Aleksandra  Nowogórska,  Dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz,  Kierownik Wydziału Oświaty,  Kultury,  Sportu, 
Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński.

Obrady trwały w godzinach:  1208 – 1459.  Posiedzenie  otworzył  i  prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert. 
             

                  
                   Porządek obrad

      I.       Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie + Zespół Opieki Zdrowotnej + Poradnia 
                Psychologiczno – Pedagogiczna   
          1.   Omówienie sprawy podwyżki czynszów za wynajem pomieszczeń od ZOZ.
          2.   Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie podziału  
                środków na 2010 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez PFRON.
      II.      Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji
          1.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli w Zespole Szkół 
                Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.
          2.   Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksów do arkuszy            
                organizacji szkół i placówek oświatowych.
      III.    Wydział Finansowy 
           1.  Wnioski finansowe.
           2.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010.
      IV.     Powiatowy Zarząd Dróg
           1.  Omówienie sprawy partnerstwa z Gminą Nidzica w związku z wnioskiem do 
                Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 
           2.  Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zniesienia kategorii drogi gminnej ul. 3 Maja 
                na odcinku: ul. Traugutta – Kościuszki do budynku za Zespołem Szkół 
                nr 1 przy ul. Kopernika i zaliczenie jej do kategorii drogi wewnętrznej. 
           3.  Informacja na temat budowy miejsc parkingowych przy drodze powiatowej Lipowo 
                Kurkowskie – Łyna - Nidzica.
        V.    Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.
           1.  Informacja na temat wszczęcia postępowania w sprawie ustalenia odszkodowania 
                za grunty przejęte przez Zarząd Województwa Warmińsko – Mazurskiego.
    
Na posiedzenie przybywa Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  p. Barbara  
Zabiełło, Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej  p. Anna  Osłowska, Wicedyrektor ZOZ  p.  
Maciej Glinka oraz Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej p. Jan Żeszko.



Ad. I. 
Pan Starosta poinformował, że został podwyższony czynsz za wynajem od Zespołu Opieki 
Zdrowotnej  pomieszczeń  na  potrzeby  Powiatowego  Centrum Pomocy  Rodzinie  i  Poradni 
Psychologiczno  –  Pedagogicznej.  Dodał,  że  rok  jest  trudny pod względem finansowym i 
zwrócił się z prośbą do Dyrektor ZOZ by nie podnosiła czynszu w/w jednostkom. 
P. A. Osłowska oświadczyła, że wzrost czynszu zależny jest m.in. od wzrostu cen gazu, który 
w roku bieżącym wzrósł dwukrotnie. W związku z tym został rozliczony cały budynek i z 
tego  wynikają  takie  ceny,  które  zostały  zaproponowane  wszystkim  dzierżawcom  i  ZOZ 
również je ponosi. Zaznaczyła, że jednostki zajmują duże powierzchnie i jeśli odpuści się im 
koszty to poniesie je ZOZ ponieważ rachunki trzeba zapłacić.
P. B. Zabiełło oświadczyła, że należy uwzględnić w jakich warunkach ma siedzibę PCPR. 
Dodała, że standard wynajmowanych pomieszczeń jest niski.
Pan Starosta zapytał jak został wyliczony czynsz.
P.  M.  Glinka odparł,  że  zostały  uśrednione  wszystkie  koszty  związane  z  utrzymaniem 
budynku. 
P.  J.  Żeszko oznajmił,  że  jeśli  chodzi  o  Poradnię  Psychologiczno  –  Pedagogiczną  to 
podwyżka jest znaczna i warunki są trudne do przyjęcia. Dodał, że w Poradni pracuje 10 osób 
a według wyliczeń Poradnia zużywa miesięcznie 20 m3 wody. Uważa, że jest to niemożliwe. 
Poinformował,  że  w  chwili  obecnej  w  budżecie  jednostki  w  związku  z  podwyżką  brak 
środków  w  kwocie  5.300zł.  Podkreślił,  że  wyliczanie  czynszu  za  metr  powierzchni  jest 
niesprawiedliwe.  Dodał,  że  Poradnia  ponosi  też  koszt  w  kwocie  619zł  miesiecznie  za 
sprzątanie zewnętrzne. Podkreślił, że w związku z tym chciałby zainstalować liczniki zużycia 
wody i energii elektrycznej.
P.  B.  Zabiełło dodała,  że  trudno  znaleźć  środki  w budżecie  na  46% podwyżkę  w  skali 
miesiąca. 
P. M. Glinka oświadczył, że można zejść z kosztów, ale ktoś będzie musiał je ponieść.
Pan Starosta oznajmił, że ZOZ czerpie korzyści z Przychodni i te dwie jednostki powinny 
być wyłączone z kosztów.
P. A. Osłowska odparła, że ZOZ nie ma korzyści z Przychodni i nie zarabia na PCPR i PP-P. 
Dodała, że ZOZ ma jedynie swoje działalności w budynku Przychodni.
P. M. Glinka dodał, że jeśli w budynku byłyby jakieś komercyjne działalności to na pewno 
były zyski.
P. A. Osłowska oświadczyła, że cena za metr, który zaproponowała może okazać się wcale 
nie taka wysoka w porównaniu z utrzymaniem metra powierzchni np. budynku Starostwa. 
Pan Starosta odparł, że zostanie to wyliczone.
P. Z. Szczepkowski oświadczył, że nie ma to większego znaczenia ponieważ jednostki mają 
określone budżety na ten rok i muszą w ich ramach działać.
Pan Wicestarosta zapytał  czy stawka dla jednostek Starostwa Powiatowego i pozostałych 
dzierżawców jest taka sama.
P. A. Osłowska odparła,  że niektórzy dzierżawcy np. działalności handlowe mają wyższe 
stawki ale zajmują mniejsze powierzchnie. Dodała, że PCPR i PP-P mają najniższe stawki.
P. E. Rozmus uważa, że jednostki powinny ponosić koszty, które rzeczywiście generują.
P. J. Żeszko oświadczył, że proponowane były dwie podwyżki. Według pierwszej propozycji 
(od m-ca maja) podwyżka wynosi 19,51% a druga jest znacznie wyższa i obowiązywała by od 
m-ca września. W związku z pierwszą podwyżką brak jest w budżecie Poradni środków w 
wys. 5.300zł.
P. B.  Zabiełło oznajmiła,  że  jeśli  chodzi  o  PCPR to pierwsza  podwyżka wynosi  82,51zł 
miesięcznie tj. 3,5% natomiast druga to kwota 1130,17zł tj. 46,20%. Podkreśliła, że nie ma 
wliczonych opłat za energię elektryczną ponieważ jednostka posiada swój licznik.
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W/w  sprawie  uzgodniono,  że  Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  i  Poradnia 
Psychologiczno  –  Pedagogiczna  zostaną  objęte  pierwszą  zapropnowaną  przez  ZOZ 
podwyżką.      
Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy p. Aleksandra Nowogórska.
Pan Starosta  poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd wyraził zgodę, by PUP 
mógł wynająć pomieszczenia na potrzeby archiwum zakładowego. Zwrócił się z prośbą do 
Dyrektor  ZOZ  na  udostępnienie  pomieszczeń  w  budynku  Przychodni.  Dodał,  że 
pomieszczenia  zostałyby  wyremontowane  i  zaadaptowane,  a  w  zamian  za  to  PUP  przez 
pewien czas nie ponosiłby kosztów wynajmu.
P. A. Osłowska oświadczyła, że jedno z pomieszczeń jest zastrzeżone przy zakładaniu windy 
i nie może być użytkowane. Dodała, że nie może zwolnić PUP z opłat za wynajem czynszu. 
Poinformowała, że ZOZ też ponosi koszty za wynajem pomieszczeń na potrzeby archiwum 
zakładowego.
P. A. Nowogórska dodała, że jest to piwnica i koszty remontu będą znaczne. Zwróciła się z 
prośbą by przynajmniej ZOZ ustalając koszt wynajmu uwzględnił koszty adaptacji. 
Pan Starosta przypomniał, że budynek Przychodni został użyczony przez Powiat dla ZOZ.
P. A. Nowogórska  oświadczyła,  że są duże problemy lokalowe. Uważa, że wskazane jest 
ponowne rozpatrzenie budowy biurowca.
Pan Starosta przypomniał, że sprawa była już poruszana i Rada Powiatu nie wyraziła na to 
zgody ze względu na brak środków finanoswych.
P. A. Osłowska oznajmiła, że wyraża zgodę na wynajem i adaptację pomieszczeń a wysokość 
opłaty za dzierżawę zostanie ustalona po dokładnych wyliczeniach.
Posiedzenie opuszcza p. A. Osłowska, p. A. Nowogórska, p. M. Glinka i p. J. Żeszko.
P. B. Zabiełło  oświadczyła,  że duża liczba osób niepełnosprawnych zainteresowanych jest 
ubieganiem  się  o  dofinansowanie  zaopatrzenia  w  sprzęt  rehabilitacyjny,  przedmioty 
ortopedyczne  i  środki  pomocnicze  oraz  z  powodu  niewystarczających  środków 
zaplanowanych  na  realizację  tego  zadania  w  2010r.  Dodała,  że  zaistniała  potrzeba 
przesunięcia środków na ww. zadanie i zawnioskowała o przesunięcie kwoty 17.975,00 zł z 
zadania:  Dofinansowanie  likwidacji  barier  architektonicznych,w  komunikowaniu  się  i 
technicznych na zadanie: Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 
ortopedyczne  i  środki  pomocnicze  przyznawane  osobom niepełnosprawnym na  podstawie 
odrębnych przepisów. Oznajmiła, że w związku z powyższym został przygotowany projekt 
uchwały  Rady  Powiatu  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  na  2010  rok 
przyznanych  samorządowi  powiatowemu  przez  Państwowy  Fundusz  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych  na  zadania  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społęcznej  osób 
niepełnosprawnych.
Zarząd zaakceptował w/w projekt uchwały.
P.  B.  Zabiełło  poinformowała,  że  Świetlica  Terapeutyczna  działająca  przy  Polskim 
Stowarzyszeniu  na  Rzecz  Osób  z  Upośledzeniem  Umysłowym  wystąpiła  z  wnioskiem o 
wsparcie finansowe w kwocie 500zł na materiały do terapii, które będą wykorzystane podczas 
zajęć plastycznych. Oświadczyła, że będą to warsztaty prowadzone w Galerii plastycznej w 
nidzickim zamku oraz Świetlicy.  Dodała, że środki zostaną przesunięte w obrębie budżetu 
PCPR.
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 4.  
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  wpłynęło  pismo  w  którym  Caritas  Archidiecezji 
Warmińskiej  prosi  o  przesunięcie  terminu  realizacji  projektu  „Zakup  samochodu  WV 
Transporter  do  przewozu  osób  niepełnosprawnych  z  Rodzinnego  Domu  Dziecka  Caritas 
Archidiecezji Warmińskiej w Nidzicy” w ramach „Programu wyrównywania różnic miedzy 
regionami  II”  (obszar  D),  umowa  nr  2/2009  zawarta  dnia  9  grudnia  2009r.,  na  termin 
31.12.2010r. Prośbę swą motywują trudnością uzyskania wkładu własnego.
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P. B. Zabiełło odparła, że w tej sprawie zostało wysłane pismo do PFRON a termin może być 
przesunięty maksymalnie do m-ca listopada.  
Następnie  p. B. Zabiełło oświadczyła, że kandydaci przeszkoleni do prowadzenia placówki 
rodzinnej  z  Poznania  zwrócili  się  z  prośbą  o  pomoc  w  znalezieniu  pomieszczeń  na 
prowadzenie Rodzinnego Domu Dziecka na terenie powiatu.
Pan Starosta odparł, że niestety Powiat Nidzicki nie posiada takich pomieszczeń.
P. B. Zabiełło poinformowała, że w PCPR prowadzone jest poradnictwo specjalistyczne w 
ramach  którego działa  trzech  specjalistów w tym radca  prawny obecnie  przebywający na 
zwolnieniu  lekarskim.  Dodała,  że  na  ten  czas  konieczne  jest  zawarcie  umowy zlecenia  z 
innym prawnikiem.
Zarząd przyjął do wiadomości.

Posiedzenie  opuszcza  p.  B.  Zabiełło  a  przybywa  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  
Sportu, Tutystyki i Promocji p. Sławomir Knapiński.

Ad. II.
P. S. Knapińśki przypomniał, że na posiedzeniu Zarządu w dniu 31 sierpnia br. dyrektorzy 
szkół i  placówek oświatowych przedstawili  aneksy do arkuszy organizacji  na rok szkolny 
2010/2011.  Podkreślił,  że  dokładnie  przeanalizował  te  aneksy  i  w  dwóch  przypadkach 
stwierdził ponad 9 godzin ponadwymiarowych. Dodał, że są to nadgodziny brutto i nie będą 
przekraczały 9 nadgodzin nauczyciela więc nie jest łamane prawo.
Pan Wicestarosta oznajmił, że również przejrzał arkusze organizacji. Zapytał czy dyrektorzy 
sprawdzali czy są zarejestrowani jako osoby bezrobotne nauczyciele z terenu powiatu.  
P. S. Knapiński odparł, że kontaktowali się z PUP w Nidzicy a w przypadku ZSZiO również 
z PUP w Działdowie.
Pan Wicestarosta oświadczył, że są nadgodziny z takich przedmiotów („niematuralnych”), 
których  mogliby  uczyć  nauczyciele  zarejestrowani  w  PUP  w  wymiarze  6-7  godzin 
tygodniowo.    
P.  S.  Knapiński  odparł,  że  jeśli  nauczyciele  zatrudniani  są  na  „gołych”  etatach  to  jest 
problem z wyrobieniem średniego wynagrodzenia.  Dodał,  że nauczyciele  nie zgadzają się 
pracować w wymiarze 7 godzin ponieważ nie obejmuje ich Karta Nauczyciela. Zaznaczył, że 
nauczyciele  są  odpowiedzialni  za  wyniki  nauczania  i  musi  być  utrzymany  odpowiedni 
poziom.
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  wyliczył  procentowo  godziny  ponadwymiarowe  i 
przeciętnie w szkołach jest ok. 22% godzin ponadwymiarowych. Dodał, że jest duża różnica 
ponieważ w przypadku ZSZiO jest ich aż 36% a w ZSRiO 22,54%. 
P.  S.  Knapiński oświadczył,  że  dyrektorzy  mają  prawo  przyznać  9  godzin 
ponadwymiarowych,  a  w  ZSZiO  jest  tyle  nadgodzin  ponieważ  brak  jest  nauczycieli  od 
przedmiotów zawodowych.  
Następnie  p.  S.  Knapiński oznajmił,  że  zostały  przygotowane  projekty  uchwał  Zarządu 
Powiatu  w  sprawie  zatwierdzenia  aneksów  do  arkuszy  organizacji  szkół  i  placówek 
oświatowych na rok szkolny 2010/2011.
Zarząd podjął w/w uchwały stosunkiem głosów: „za” – 2 (Starosta – p. Ludwik Ekiert, 
członek Zarządu – p. Zenobiusz Szczepkowski), „wstrzymujący się” – 2 (Wicestarosta – 
p. Lech Brzozowski, członek Zarządu – p. Edward Rozmus).
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  zgodnie  z  ustaleniami  przygotowała  projekt  uchwały 
Zarządu  Powiatu  w  sprawie  określenia  sposobu  przeprowadzenia  kontroli  zarządczej  w 
Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.  
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Następnie Skarbnik Powiatu poinformowała, że ZSO i ZSZiO złożyli wnioski o zwiększenie 
swoich budżetów, zgodnie z przyznanymi kwotami na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 
31 sierpnia  2010r. tj.:  ZSO – 160.382zł,  ZSZiO – 244.807zł.  Dodała,  że w uzasadnieiniu 
dyrektorzy informują, iż przyznane środki nie zabezpieczą w pełni ich planów finansowych w 
bieżącym roku.  
Pan Starosta zapropnował, by w szkołach tych, tak jak w przypadku ZSRiO przeprowadzić 
kontrole zarządcze.
Głosowanie w sprawie propozycji Starosty: „za” – 4.  
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  w  związku  z  powyższym  zostaną  przygotowane  na 
następne posiedzenie Zarządu uchwały w w/w sprawie.

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapiński.

Ad. III. 
Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  wpłynęło  pismo  od  Wojewody  Warmińsko  – 
Mazurskiego  w  którym  informuje,  że  Minister  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji 
zatwierdziła Aneks Nr 3 do listy wniosków zakwalifikowanych do dofinansowania w 2010r. 
z budżetu państwa w ramach Programu Wieloletniego pn.: „Narodowy Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008-2011”. Zatwierdzony Aneks Nr 3 obejmuje projekt Powiatu Nidzica 
pn.: „Budowa drogi powiatowej Nr 1562 N (dr. Nr 1613N Jabłonow Dyby) – Piotrkowo – 
Bukowiec Wielki” z zatwierdzoną kwotą dotacji na rok 2010 w wys. 273.300zł. 
Zarząd przyjął do wiadomości.     
Następnie Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe złożone przez:
● Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących: zwiększenie budżetu o kwotę 50.000zł. 
Zwiększenie dotyczy przedsięwzięcia inwestycyjnego w ramach Programu Priorytetowego – 
System Zielonych Inwestycji – zarządzanie energią w budynkach użyteczności publicznej pod 
nazwą  „Modernizacja  gospodarką  energetyczną  w  budynkach  użyteczności  publicznej 
służących  mieszkańcom  powiatu  olsztyńśkiego  i  nidzickiego”   (dotyczy  modernizacji 
kotłowni – zakup wraz z montażem kotła c.o.).
Pozytywna opinia Zarządu.   
● Zespół Opieki Zdrowotnej:  prośba o pomoc finansową w kwocie 6.710zł na wykonanie 
ekspertyzy  technicznej  w  celu  dostosowania  budynku  Szpitala  do  aktualnych  przepisów 
przeciwpożarowych. 
Pozytywna opinia Zarządu. 
● Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy: prośba o zwiększenie wydatków o kwotę 
20.000zł w dziale 801 rozdz. 80102 § 4210 zakup materiałów i wyposażenia. Zwiększenie 
wydatków spowodowane jest planowanym remontem i adaptacją mieszkań na sale lekcyjne.
Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek ze względu na brak środków finansowych. 
● Centrum Kształcenia Praktycznego: zwiększenie wydatków o kwotę 7.200zł związane z 
planowanym zakupem kaloryferów centralnego ogrzewania do pracowni technicznej i działu 
naprawy pojazdów samochodowych.
Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek ze względu na brak środków finansowych. 
● Komenda Powiatowa Państwowej Straży  Pożarnej:  przesunięcie  środków w kwocie 
8.000zł z § 4070 nagrody roczne dla funkcjonariuszy na § 4260 zakup energii. Oszczędności 
w  § 4070 pozwolą zabezpieczyć brakujące środki finansowe na zakup energii elektrycznej 
oraz gazu ziemnego.
Pozytywna opinia Zarządu.
● Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej:  prośba o przyznanie brakujących 
środków  w  wys.  3.984,29zł  na  wydatek  związany  z  ubezpieczeniem  komunikacyjnym 
AUTOCASCO pożarniczego samochodu specjalnego SCANIA P360.  
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Pozytywna opinia Zarządu.
●  Starostwo Powiatowe:  Wydział  Zarządzania  Kryzysowego,  Obrony Cywilnej  i  Spraw 
Obywatelskich  zwraca  się  z  prośbą  o  uruchomienie  rezerwy  celowej  na  zarządzanie 
kryzysowe w wys. 4.000zł na zakup urządzenia nagłaśniającego z własnym źródłem zasilania 
w  związku  ze  zdarzeniami  zagrażającymi  ludności  naszego  powiatu,  a  wymagającymi 
przekazania  im  koniecznych  informacji  niezbędnych  do  prawidłowego  prowadzenia  akcji 
ratunkowej.
Pan Wicestarosta uważa, że środki na ten cel powinny być uwzględnione przy planowaniu 
budżetu na rok przyszły.  
Głosowanie w sprawie w/w wniosku finansowego: „za” – 3, „przeciw” – 1.
Pozytywna opinia Zarządu.
Skarbnik Powiatu poinformowała, że Minister Finansów przekazał Powiatowi na rok 2010 
kwotę 150.000zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. Powyższa kwota 
przeznaczona jest na dofinansowanie wydatków związanych z przeprowadzeniem remontów 
bieżących w obiektach oświatowych. W związku z powyższym należy w/w kwotę przyjąć do 
budżetu.  
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Następnie Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  Regionalna  Izba  Obrachunkowa wydała 
pozytywną  opinię  o  przedłożonej  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu 
Nidzickiego za I półrocze 2010 roku.
Zarząd przyjął do wiadomości.   
Skarbnik  Powiatu przypomniała,  że  na  posiedzeniu  Zarządu  w  dniu  31  sierpnia  2010r. 
przedstawiła sprawę umowy dofinansowania przez Gminę Nidzica w wys. 25.000zł zakupu 
dwóch ubrań gazoszczelnych i motopompy szlamowej dla Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Nidzicy. Oświadczyła, że środki wpłynęły, umowa została zawarta i należy 
wprowadzić środki do budżetu i przekazać dla KP PSP w Nidzicy. Dodała, że w związku z 
powyższym przygotowała projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2010.
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 255/10 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 
rok 2010.
Za  podjęciem  uchwały  głosowali  obecni  na  posiedzeniu:  Starosta  p.  Ludwik  Ekiert, 
Wicestarosta p. Lech Brzozowski oraz członkowie Zarządu: p. Zenobiusz Szczepkowski, 
p. Edward Rozmus. 

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. Jacek Dłuski.

Ad. IV.
Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynęły dwa pisma z Urzędu Miejskiego w Nidzicy. 
Pierwsze pismo, to uchwała Rady Miejskiej, w której zmieniono kwotę dotacji z 12.200zł na 
31.415zł. Dodała,  że kwota 12.200zł stanowi 50% dofinansowania zadania  – opracowanie 
projektu budowlanego na przebudowę drogi Kanigowo – Zagrzewo – Grzegórzki – Napiwoda 
w  m.  Piotrowice.  Zapytała  czy  dyrektor  PZD  wie  skąd  to  wynika  ponieważ  Powiat  nie 
wystepował o zwiększenie.
P. J. Dłuski odparł, że wyjaśni tę sprawę.
Następnie  Skarbnik Powiatu oświadczyła,  że drugie pismo informuje,  że Gmina Nidzica 
zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie przebudowy dróg gminnych: Plac Wojciecha z 
Brudzewa,  Mazurska,  Bogumiła  Linki,  Wincentego  Pola,  Robotnicza,  Piaskowa  i  Plac 
Kosmonautów ze środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011. 
Dokumentacja projektowa na przebudowę tych ulic została opracowana m.in. dzięki pomocy 
finansowej Powiatu w formie dotacji celowej dla Gminy Nidzica w wys. 25.000zł. Drogi te 
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posiadają kategorię  dróg gminnych i  stanowią połączenie  z ulicą powiatową łączącą się z 
drogą krajową nr 7. Kryteria i zasady oceny wniosków przyjęte w tym Programie, wskazują 
na  preferowanie  projektów  realizowanych  w  partnerstwie  pomiędzy  Gminą  a  Powiatem. 
Dodała,  że  Burmistrz  Nidzicy zwrócił  się  o  rozważenie  możliwości  zwiększenia  swojego 
wkładu finansowego w realizację  tej  inwestycji  o  dodatkowe środki z  przeznaczeniem na 
wykonanie robót budowlanych.
P. J. Dłuski  dodał, że Powiatowy Zarząd Dróg otrzymał  podobne pismo tylko z prośbą o 
partycypację  rzeczową planowanej inwestycji  np. zakup znaków drogowych,  zakup kostki 
betonowej, udostępnienie sprzętu do robót ziemnych. 
Pan Starosta zapytał czy Powiat występował o taką pomoc do Gminy przy realizacji jakiejś 
inwestycji np. w Łynie.
P. J. Dłuski odparł, że jeszcze Powiat nie występował o taką pomoc do Gminy.
Pan Starosta dodał, że Gmina mogłaby wesprzeć rzeczowo Powiat przy przebudowie drogi 
powiatowej Bolejny - Łyna.
Pan  Wicestarosta oświadczył,  że  można  wystąpić  z  pismem  do  Burmistrza  Nidzicy  i 
przedstawić propozycję. Dodał, że za bezpieczeństwo można uzyskać 15pkt. Podkreślił, że 
przy ocenie  wniosków każdy punkt jest  ważny.  Uważa,  że  należy się zastanowić czy nie 
należałoby  jeszcze  wesprzeć  Gminy  Nidzica  finansowo  na  zasadzie  transakcji  wiązanej, 
Powiat dofinansuje inwestycję pn. Przebudowa dróg gminnych: Plac Wojciecha z Brudzewa, 
Mazurska, Bogumiła Linki, Wincentego Pola, Robotnicza, Piaskowa i Plac Kosmonautów a 
Gmina Nidzica inwestycję powiatową „Łyna – Bolejny”. 
Pan Starosta odparł, że trzeba się zorientować w kosztach planowanej inwestycji.
Skarbnik  Powiatu uważa,  że  ewentualnie  można  by  wziąć  pod  uwagę  taką  pomoc  i 
uwzględnić ją przy planowaniu przyszłorocznego budżetu.   
Następnie p. J. Dłuski oświadczył, że Urząd Miejski wystąpił z wnioskiem o zaopiniowanie 
pozbawienia  kategorii  drogi  gminnej  ul.  3  Maja  na  odcinku:  ul.  Traugutta-Kościuszki-do 
budynku  Zespołu  Szkół  Nr  1  przy  ul.  Kopernika  1  i  zaliczenie  jej  do  kategorii  dróg 
wewnętrznych.  Dodał,  że  wymienione  drogi  nie  spełniają  wymogów  kategorii  dróg 
gminnych. W związku z powyższym został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie udzielenia opinii do wniosku Urzędu Miejskiego w Nidzicy dotyczącego zniesienia 
kategorii drogi gminnej nr 190502 N ul. 3 Maja na odcinku: ul. Traugutta – Kościuszki do 
budynku  za  Zespołem Szkół  nr  1  przy  ul.  Kopernika  i  zaliczenie  jej  do  kategorii  drogi 
wewnętrznej. 
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.
P.  J.  Dłuski  szczegółowo przedstawił  projekt  budowy miejsc  parkingowych  przy  drodze 
powiatowej  Lipowo Kurkowskie – Łyna -  Nidzica.  Poinformował,  że koszt  tej  inwestycji 
wyniesie ok. 185.000zł, a w budżecie zabezpieczono środki w kwocie 120.000zł z tym, że 
część tych środków zostało przeznaczone na podział geodezyjny działki.  Dodał, że w celu 
obniżenia tych kosztów można zrezygnować np. z 4 planowanych miejsc wypoczynkowych. 
Dodał, że po korekcie koszt wyniesie 146.076zł.
Zarząd przyjął do wiadomości.
P. J. Dłuski poinformował Zarząd, że Prezes Firmy GHG w Nidzicy zwrócił się z propozycją 
współfinansowania remontu chodnika i parkingu przy ul. Kolejowej przed budynkiem firmy. 
Dodał, że Prezes GHG na tę inwestycję zamierza przeznaczyć kwotę 10.000zł. 
Pan Starosta przypomniał, że na ten problem zwrócił uwagę Radny Powiatu p. A. Arcyz. 
Pan Wicestarosta uważa, że tę sprawę należy potraktować całościowo, sporządzić projekt na 
budowę chodnika i parkingu całej ulicy Kolejowej a następnie ująć w budżecie na rok 2011.
Decyzja w w/w sprawie zostanie podjęta w póżniejszym terminie.
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Posiedzenie opuszcza p. J. Dłuski a przybywa Kierownik Wydziału Geodezji i  Gospodarki  
Nieruchomościami p. Iwona Urbanowicz.

Ad. V.
P.  I.  Urbanowicz  poinformowała,  że  zostało  wszczęte  postępowanie,  z  urzędu,  w 
Warmińsko-Mazurskim  Urzędzie  Wojewódzkim  w  Olsztynie,  w  sprawie  ustalenia 
odszkodowania za grunty przejęte z mocy prawa przez Zarząd Województwa Warmińsko-
Mazurskiego,  na  podstawie  ostatecznej  decyzji  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego  o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej na rozbudowie drogi wojewódzkiej 
nr 604 Nidzica – Wielbark. Dodała, że sprawa zostanie rozpatrzona w terminie miesiąca po 
zgromadzeniu kompletnego materiału dowodowego, w tym operatu szacunkowego.
Zarząd przyjął do wiadomości. 

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz.

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:  
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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